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مظاهري ذوب آهن را نجات داد

رش��ید مظاهری در بازی با اس��تقلال تهران 
توانست همانند بازی در لیگ بدرخشد و تیمش 
را سربلند کند. مظاهری باز هم منجی ذوب آهن 
ش��ده است. او در میانه فصل قبل و بعد از اینکه 
در سیس��تم چرخش��ی دروازه بانان فولاد، بازی 
زیادی به او نرس��ید و س��پس سوشا مکانی که 
به فولاد آمده بود، از فولاد به ذوب آهن پیوست. 
ذوب آهن در فصل قبل و در حالی که تنها چند 
قدم با س��قوط فاصله داش��ت در 3 بازی آخر با 
هدایت فیروز کریمی توانس��ت امتی��ازات لازم 
را جم��ع کند و بدون باخ��ت در این 3 بازی در 
لیگ بماند، رش��ید مظاهری یکی از عوامل مهم 
این فرار از س��قوط بوده است. در این فصل بعد 
از گرفتن نتایج ضعی��ف ذوب آهن، مظاهری به 
محمدباقر صادقی ترجیح داده شد و درون دروازه 
ذوب ایستاد. او در 9 بازی که درون دروازه ذوب 
ایس��تاده تنها یک باخ��ت را ذوب در برابر فولاد 
تجربه کرده است البته گفتنی است مظاهری در 
همان بازی یک پنالتی از سروش رفیعی، بازیکن 
فولاد گرفت. مظاهری آنق��در خوب در ضیافت 
پنالتی ها درخشید تا به وقوع پیوستن یک داربی 

را از سرخابی های تهرانی بگیرد.

برزيلي ها 
با پرسپوليس قرارداد مي بندند

ب��ه نظر مي رس��د نیلس��ون یک��ي از اعضاي 
مذاکره کننده باش��گاه پرس��پولیس ب��ا بازیکنان 
برزیلي تازه وارد است. نیلس��ون کوریا، دروازه بان 
برزیلی پرس��پولیس که یک روز زودتر از کاروان 
این تیم به تهران بازگش��ت، قرار اس��ت نماینده 
باشگاه پرسپولیس در مذاکره با بازیکنان برزیلی 
باش��د که وارد تهران ش��ده اند. دو بازیکن برزیلی 
که مدت هاست درخشان روی آنها نظر دارد، وارد 
تهران شده و قرار است نیلسون به همراه سیاسی با 
این دو بازیکن برزیلی برای پیوستن به پرسپولیس 
مذاکره کنند البته آنها قرار اس��ت چند جلسه ای 
در تمرینات سرخپوشان شرکت کنند اما به نظر 
می رسد کار آنها تمام شده و تا اواسط هفته جاری 

با پرسپولیس قرارداد می بندند.

افجه ای: اکنون زمان مناسبی برای 
تغيير کادرفنی نيست

تسنیم: سخنگوی باشگاه استقلال با اشاره به نتایج 
هفته های اخیر استقلال گفت: ما برخورد لازم را با 
اعضای تیم انجام می دهیم اما نباید همه تقصیرات 
را گ��ردن یک نف��ر انداخت. سیدس��عید افجه ای 
در گفت وگویی درباره شکس��ت اس��تقلال مقابل 
ذوب آه��ن و نتایج ضعیف ای��ن تیم در هفته های 
اخیر اظهار داش��ت: در جلسه رسمی هیأت مدیره 
باشگاه استقلال که یکشنبه هفته آینده خواهد بود 
تصمیمات رسمی و خروجی جلسه به عنوان موضع 
باشگاه در رابطه با عدم نتیجه گیری در بازی های 
اخیر اعلام خواهد ش��د.من به احت��رام هواداران و 
رسانه ها نقطه نظراتم را می گویم اما موضع باشگاه 
روز یکش��نبه اعلام خواهد شد. به نظر من انصاف 
نیست همه تقصیرات متوجه یک نفر شود. عوامل 
بس��یاری در عدم نتیجه گیری تیم مؤثر است که 
به عنوان مثال می توان به فشردگی مسابقات اشاره 
کرد، بویژه زمانی که مسابقات با اردوهای تیم ملی 
تداخل پیدا می کند. افجه ای با بیان اینکه تنها یک 
نفر مقصر ناکامی های اخیر استقلال نیست، تصریح 
کرد: روز یکشنبه با پرسپولیس بازی کردیم و تنها 
با انجام یک تمرین تاکتیکی به مصاف ذوب آهن 
 رفتی��م. م��ا در یک هفت��ه دو بازی س��نگین را 
پش��ت سر گذاش��تیم که خروجی آن چیزی جز 
خس��تگی و عدم تمرکز بازیکنان نبود. عامل دوم 
اش��تباهات فردی بازیکنان محسوب می شود که 
در واق��ع عامل اول موجب بروز عامل دوم ش��ده 
اس��ت. خستگی بازیکنان موجب عدم تمرکز آنها  
ش��ده که همین مساله اشتباهات فردی آنها را به 
دنبال داش��ته است. مصدومیت ها، محرومیت ها و 
مشکل نظام وظیفه یک بازیکن ما باعث شد دست 
کادرفنی برای اتخاذ تصمیمی مناسب بسته شود. با 
این حال قبول داریم در نیم فصل اول نتایج مطلوب 
نبوده و مطمئناً بازی روز گذشته مقابل ذوب آهن 
نیز مورد رضایت هیچ کس نیست. اعتقاد من این 
است عوامل زیادی که به آنها اشاره کردم در کسب 
عدم نتیجه گیری تأثیرگذار بوده است. سخنگوی 
باشگاه استقلال با بیان اینکه تغییر ناگهانی و ایجاد 
ش��وک به تیم، نمی تواند منجر به نتیجه مطلوب 
ش��ود، گفت: اکنون زمان مناس��بی نیست که در 
کادرفنی تغییر به وجود آوریم، چرا که این مساله 
نمی تواند تأثیر زیادی در نتایج داش��ته باشد. اگر 
نیاز به تغییرات باشد، این اتفاق با تغییر 3، 4 نفر 
صورت می گیرد. باید این مساله را درنظر بگیریم 
که در نیم فصل دوم زمان مناسبی برای پی بردن 
به نقاط ضعف است اما این بدان معنی نیست که 
مسائل فنی تیم را رصد نکنیم. مطمئناً سرمربی 
تیم گزارش کامل نیم فصل اول را به هیأت مدیره 
ارائه می دهد تا تصمیمات لازم اتخاذ شود. به دلیل 
نتای��ج ضعیف هفته های اخیر بای��د برخورد لازم 
صورت بگیرد اما نباید همه تقصیرات را گردن یک 
نفر بیندازیم. اگر نتای��ج ما در نیم فصل دوم ادامه 
پیدا کند آن وقت مجبور هستیم برخورد قهری با 

اعضای تیم داشته باشیم.

کاشانی: 
وزارت ورزش بايد پاسخگو باشد!

حبیب کاش��انی در گفت وگویی درباره وضعیت 
کادر فنی تیم امید اظهار داشت: از روز اولی که کار را 
شروع کردیم سعی ما این بود که مشکلات سال های 
اخیر تیم امید را برطرف کنیم. از مهم ترین مشکلاتی 
که همیشه بازیکنان این تیم داشتند مشکل خروج از 
کشور آنها بود که با هماهنگی با یگان های ویژه سپاه 
و نیروی دریایی توانستیم مشکل خروج بازیکنان را 
حل کنیم. جا دارد در اینجا از س��ردار احمدی مقدم 
و نیروی دریایی و ناجا تش��کر کنم که در کمترین 
زمان ممکن کاری کردند که ما با ترکیب کامل راهی 

اردوی قطر شویم.
دستمزد کرانچار تقریباً با وینگادا برابر است ■

بعد از اردوی قطر کمیته فنی فدراسیون فوتبال 
به من مأموریت داد تا در مذاکرات با مربیان مختلف با 
یکی از آنها به توافق برسم. گزینه نهایی ما کرانچار بود 
که 2 جلسه با حضور مدیر فنی تیم، محمد خاکپور 
با کرانچار در قطر داشتیم. با توجه به اینکه کرانچار 
مربی تیم های ملی مثل کرواس��ی و مونته نگرو بود 
خیلی ها فکر می کردند ایشان هدایت تیم امید ایران 
را نپذیرد یا حتی گفتند قیمت او گران است و برای 
قبول هدایت تیم امید 700 هزار دلار می خواهد اما 
ما این مربی را متقاعد کردیم با رقم 420 هزار دلار 
با تیم امید قرارداد ببندد که می شود ماهانه 35 هزار 
دلار و تقریباً برابر با دستمزد وینگادا، سرمربی سابق 

تیم امید بود.
گفتند کرانچار نباشد ■

من در جلسه با اعضای هیأت رئیسه فدراسیون 
گزارش کاملی از مذاکراتم با کرانچار را ارائه دادم 
و بعد آقای کفاش��یان هم اعلام کردند کرانچار به 
ایران آمده و هدایت تی��م امید را برعهده خواهد 
گرفت اما بعد این صحبت مطرح شد که از وزارت 
ورزش با رئیس فدراسیون تماس گرفتند و گفتند 
کرانچار نباش��د. من اطلاعات خاصی نداشتم اما 
وقتی با کفاش��یان صحبت کردم متوجه شدم از 
س��وی وزارت ورزش کمیس��یونی تشکیل شده 
ک��ه نوید خوبی می دهد تا ب��رای انتخاب مربیان 
خارجی جهت هدایت تیم های ملی نظیر اسکواش 
کارشناس��ی صورت بگیرد اما انتخاب مربی برای 
تیم های ملی رشته های مثل فوتبال، بسکتبال و 
هندبال مطمئناً کار تخصصی می طلبد که برعهده 
فدراسیون های این رشته هاست و مطمئناً در این 
کمیسیون نمی گنجد. فدراس��یون فوتبال کاملًا 
مستقل عمل می کند و انتخاب سرمربی نمی تواند 
از سوی کمیسیون نظارت باشد و این مساله یعنی 
اینکه کمیسیون با اصل استقلال فدراسیون فوتبال 
مشکل دارد البته من در این حد نیستم که بخواهم 
برای وزارت یا فدراسیون تعیین تکلیف کنم اما ما 
وقت لازم برای انتخاب مربی برای تیم امید نداریم. 
اگرچه تیم امید زیرنظر وینگادا و افاضلی کمابیش 
کارش را ش��روع کرده است اما مطمئناً سرمربی 
جدید با تفک��رات خاص خودش می آید و نیاز به 
زمان دارد تا تیم خوبی را آماده مسابقات مقدماتی 

المپیک کند.
به کرانچار گفتم مربی پروازی نمی خواهیم ■

مرب��ی جدید باید برای انتخاب بازیکنان، لیگ 
را زیرنظر داشته باشد و این درحالی است که لیگ 
ما 2 هفته دیگر نزدیک به 58 روز تعطیل می شود 
و در ای��ن مدت مربی جدید تی��م امید نمی تواند 
بازیکن��ی را در لیگ زیرنظر بگیرد. من به کرانچار 
گفتم ما مربی پروازی نمی خواهیم بلکه باید همیشه 
در ایران باشد و بازی های لیگ یک و 2 ما را زیرنظر 
بگیرد. ضمن اینکه معتقدم ما بازیکنان خوبی مثل 
برزای، کریمی، عابدزاده و... در اختیار داریم که اگر 
خوب هدایت شوند می توانیم راهی المپیک شویم.

وی در پاس��خ به این س��وال که اگر شرایط آمدن 
کرانچار مهیا نشود آیا یک مربی ایرانی جانشین او 
خواهد شد یا خیر، گفت: من در این چند سالی که 
در فوتبال ایران فعالیت کردم همواره علاقه مند به 
همکاری با مربیان ایرانی بوده ام. زمانی هم که این 
پس��ت )مدیریت تیم امید( را قبول کردم 6 گزینه 
ایرانی مدنظرمان بودند و در نشس��تی که با رئیس 
کمیته ملی المپیک داشتیم، ایشان اصرار به مربی 
وطنی داشت. در سال هایی که در فوتبال بودم پای 
مربیان ایرانی مثل افشین قطبی و علیرضا مرزبان 
را از خارج کشور به ایران باز کردم و خوشحالم که 
ام��روز مرزبان در تیم پدیده نتایج خوبی می گیرد. 
حس��ین فرکی گزین��ه نهایی ما به عن��وان مربی 
ایران��ی برای تیم امید بود که کمیته ملی المپیک 
هم به او رأی داد اما ایش��ان با توجه به تعهدی که 
به باش��گاه خود داشت و مش��کلش با فدراسیون 
فوتبال، حاضر به قبول هدایت تیم امید نشد. برخی 
تصور می کردند با توجه به اینکه من س��ال 88 در 
پرسپولیس با کرانچار قطع همکاری کرده بودم او 
ب��ا من کار نخواهد کرد اما من در کمترین زمان با 
کمتری��ن امکانات با این مربی خوب خارجی برای 
تیم امید به توافق رسیدم. او از تجارب بین المللی 
خیلی خوبی برخوردار اس��ت و با توجه به حضور 
چند س��اله اش در فوتبال ایران شناخت کاملی از 
فوتبال ما دارد. از این رو امیدوارم فدراسیون لطف 
کند و شرایط را برای همکاری او با تیم امید فراهم 
کند تا ان ش��اءالله آرزوی چند ساله فوتبال ما برای 
راهیابی به المپیک برآورده شود. وزارت ورزش برای 
اولین بار وظیفه انتخاب سرمربی تیم امید ایران را به 
کمیسیون تایید مربی خارجی سپرده و در صورت 
ناکامی این تیم آن وقت وزارت ورزش باید پاسخگو 
باشد. امیدوارم افراد با آشنایی به مسائل فنی در این 
کمیسیون باشند. من از اعضای این کمیسیون فقط 
آقای رغبتی را می شناس��م اما مطمئنم در صورت 
کسب هرگونه نتیجه ای از سوی تیم های ملی این 

وزارت ورزش است که باید جوابگوی مردم باشد.

گفت وگو اخبار

گزارش»وطنامروز«ازهجمهانتقاداتعلیهقلعهنویی

وضعيت قرمز اردوی آبی ها
گروه ورزشی: امیر قلعه نویی شرایطی شبیه شرایط علی دایی چند 
ماه پیش را پیش رو دارد، دقیقا با همان فقر تاکتیکی و لجبازی هایی 
از جنس دایی که در پرس�پولیس داش�ت. این بار قلعه نویی از روی 
دس�ت او کپی کرده و در استقلال شاهد آن هستیم. شکست تلخ 
در اصفهان و حذف شدن مقابل ذوب آهن و کمی قبل تر شکست در 
داربی تهران برابر ضعیف ترین پرسپولیس یک دهه اخیر سبب شده 
تا قلعه نویی و تفکرات تاکتیکی اش زیر تیغ منتقدان قرار بگیرد. امیر 

غیر از این دو شکست و انتقاد های تند و تیز از گوشه و کنار بازیکنان 
کلیدی اش را نیز از دست خواهد داد. آندو تیموریان به احتمال خیلی 
زیاد به تراکتورس�ازی یا یک تیم دیگر م�ی رود ) البته اگر پول او از 
فصل پیش پرداخت شود قاعده بازی تغییر می کند چون بازیکنان 
این دوره بیش�تر به پول فکر می کنند!(  پژمان نوری نیز با چشمانی 
اشکبار از تیم خداحافظی کرد و دیگر باید گفت قلعه نویی با لشکری 
نصفه و نیمه می خواهد تا پایان فصل دوام بیاورد. نکته قابل توجه این 

اس�ت که دعواهای مدیریتی در این باشگاه نیز که از هفته گذشته 
به اوج خود رس�ید اوضاع داخلی باش�گاه را دگرگ�ون خواهد کرد. 
قلعه نویی با شکست مقابل ذوب آهن عملا نشان داد در چالش بزرگی 
افتاده و با این نتایجی که در بازی های حساس به دست آورد، دست 
منتقدان خود را باز گذاش�ت. اس�تقلال در این روزها به خودسوزی 
افتاده و اگر بخواهد به همین منوال پیش برود به شرایط سختی دچار 

خواهد شد.  

چن��د هفته قبل مقاله ای تحت عن��وان کوچ آندو را 
منتشر کردیم و در آن نوشتیم به احتمال زیاد تیموریان 
بعد از داربی از اس��تقلال جدا خواهد ش��د. این اتفاق و 
پیش بینی خیلی زود رخ داد و تیموریان نوای جدایی از 
استقلال را سر داده است. این درست است که او خودش 
عنوان کرده به خاطر پول از استقلال جدا نمی شود ولی 
واقعیت این است که تیموریان هنوز طلب فصل گذشته 
را دریافت نکرده و همین مس��اله س��بب شده تا جرقه 
اختلاف ها زده شود. خیلی ها فکر می کنند مقصد بعدی 
تیموریان س��پاهان یا پدیده است ولی به نظر می رسد او 
با تراکتورس��ازی به توافق رسیده است. گزارش اختلاف 
تیموری��ان بعد از شکس��ت مقابل پرس��پولیس، جمعه 
صب��ح روی خروجی خبرگزاری ها ق��رار گرفت. هافبک 
ملی پوش اس��تقلال بعد از اتفاقات رخ داده در تمرینات 
تیمش به این نتیجه رس��یده است که جمع آبی پوشان 
را ت��رک کند. بهرام افش��ارزاده در حالی جلس��ه ای را با 

آندرانیک تیموریان برگزار می کند که این بازیکن به طور 
جدی خواهان جدایی از استقلال است. ظاهرا اختلافات 
تیموریان با باش��گاه استقلال به نقطه ای رسیده که این 
هافبک ملی پوش ترجیح می دهد آبی پوشان را در ادامه 
فصل همراهی نکند. تیموریان روز چهارشنبه جلسه ای 
با افش��ار زاده داشت و در آن بش��دت از حوادث رخ داده 
در تمری��ن اس��تقلال گلایه کرد؛ گلای��ه ای که دلیلش 
توهین های چند لیدر اس��تقلال ب��ه تیموریان به دلیل 
به سر داش��تن کلاه قرمز بوده است. ظاهرا تیموریان به 
افشار زاده گفته که این کلاه را قبلا هم به سر می کرد اما 
کسی به او گلایه ای نمی کرد و البته او همواره به تعصب 
داشتن در استقلال مشهور بوده است. همچنین تیموریان 
به افشارزاده گفته که پس از فحاشی و توهین چند لیدر 
استقلال به او به این نتیجه رسیده که دیگر ادامه کار با 
استقلال منطقی نیست و باید از این تیم جدا شود و دلیل 

اصلی جدایی او از استقلال هم همین مساله است.

حسن روشن در گفت وگویی 
درباره شکس��ت استقلال 
مقاب��ل ذوب آهن و حذف 
این تیم از رقابت های جام 
حذف��ی اظهار ک��رد: باید 
به آقای قلعه نویی تبریک 
گف��ت. او اطمینان داد که هم در ج��ام حذفی و هم 
در لیگ برتر اس��تقلال را قهرم��ان می کند، من هم 
گفتم خدا کند این اتفاق بیفتد و دل 30-20 میلیون 
هوادار شاد شود ولی دیدیم  اولین جام از دست رفت. 
زمان��ی که در 7 هفته ابتدایی اس��تقلال از مجموع 7 
بازی خود 18 امتیاز کس��ب کرده ب��ود و 6 بازی اش 
را پیروز ش��ده بود به افشارزاده گفتم مطمئن باشید 
ش��رایط اینگونه نمی ماند اما افش��ارزاده گفت ما تیم 
خوبی داریم. پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان اینکه 
فکر می کنند ما دش��من استقلال هستیم، بیان کرد: 
تیم استقلال اصلا خوب بازی نمی کند و هیچ برنامه ای 
ندارد. آنها فکر می کنن��د داد و بیدادهای ما با قصد و 
نیت است؛ در حالی که من خودم را بازنشسته کرده ام. 
طی 8-7 سال گذشته تیم های مدعی در فوتبال ایران 
ک��م بودند اما اکنون می بینیم 5-4 تیم مدعی جدی 
قهرمانی هس��تند و تیم هایی همچون تراکتورسازی، 
س��پاهان و فولاد به رقابت مشغول هستند در حالی 
که در س��ال های قبل مدعی چندانی برای قهرمانی 
وجود نداشت. پیشکسوت باش��گاه استقلال با بیان 
اینکه برخ��ی بازیکنان همچون آندو به یک ش��کل 
در باشگاه به مش��کل خورده اند و سایر بازیکنان نیز 
مشکلات دیگری دارند، گفت: در برخی پست ها تورم 
بازیکنان در اس��تقلال وج��ود دارد. نیمی از فصل را 
پش��ت سر گذاشته ایم تازه آقایان می گویند تیم باید 

از لحاظ بدنی و بازیکن تقویت شود. 

پیشکسوت باشگاه استقلال 
معتقد است این تیم از لحاظ 
تاکتیکی به بن بست رسیده 
و تیم های حریف به راحتی 
می توانند در تاکتیک ساده 
و مش��خص این تیم اخلال 
ایجاد کنند. س��یدهادی طباطبای��ی در گفت وگویی با 
تاکید بر اینکه استقلال در هفته های اخیر هم از لحاظ 
بدنی و هم از لحاظ تاکتیکی تحلیل رفته اس��ت، اظهار 
کرد: روز پنجشنبه دیدیم استقلال بیشتر از 45 دقیقه 
نتوانس��ت بازی کند و در 75 دقیقه بعدی کیفیت لازم 
را نداشت. حتی جاسم کرار به عنوان بهترین بازیکن این 
تی��م فقط در نیمه اول بازی خوب��ی از خود به نمایش 
گذاشت. استقلال 10 سال قبل کاری را در فوتبال ایران 
انجام داد که نتیجه بخش بود اما بعد از یک دهه آمده اند 
و می خواهند همان کار را انجام دهند و نتیجه بگیرند، 
در حالی که فوتبال تغییر کرده است. اگر تیم ها بتوانند 
جلوی ارس��ال از جناحین در تیم استقلال را بگیرند و 
زمان��ی که این تیم عقب می افتد، بتوانند مدافعی را که 
به خط حمله منتقل می ش��ود مهار کنن��د، به راحتی 
می توانند آبی پوشان را خنثی کنند. استقلال به یکی از 
ضعیف ترین پرسپولیس های تاریخ باخت. وی همچنین 
درباره احتمال تغییر و تحولات در باش��گاه استقلال و 
در کادر فن��ی ای��ن تیم بیان کرد:  وقت��ی تیمی از نظر 
نتیجه گیری تا این حد به مشکل می خورد باید یکسری 
تغییرات در آن تیم رخ دهد. هر چیزی یک دوره ای دارد 
و دوره این تفکرات در فوتبال ایران تمام شده است. شاید 
این تفکرات در یک دهه قبل جواب می داد اما ش��رایط 
تغییر کرده و فوتبال عوض شده است. استقلال توانایی 
قهرمانی را دارد ولی نه با این تفکرات. بنابراین باید منتظر 

اتفاقات جدیدی در این تیم باشیم. 

بازیک��ن اس��بق باش��گاه 
اس��تقلال می گوید آبی ها 
وارد یک چالش ش��ده اند 
و این مس��اله مرب��وط به 
باخ��ت بع��د از داربی 79 
است. علیرضا منصوریان با 
اشاره به دیدار استقلال و ذوب آهن که منجر به حذف 
آبی پوش��ان از رقابت های جام حذفی شد، گفت: تیم 
ذوب آهن به لحاظ فنی شرایط خوبی دارد و بازیکنان 
این تیم توانمند هس��تند؛ هرچند استقلال پیشینه 
خوبی در جام حذفی دارد و به همراه پرس��پولیس و 
س��پاهان بیش��ترین قهرمانی ها را در این جام کسب 
کرده است. پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان اینکه 
اگر استقلال داربی را می برد شادی به اردوی این تیم 
می آم��د و با اتفاقات اخیر مواجه نبود، گفت: علاوه بر 
باخ��ت در داربی عدم نتیجه گیری در هفته های قبل 
باعث ش��ده است تا استقلال به چنین شرایطی دچار 
شود، هر چند امتیاز میزبانی به کمک ذوب آهن آمد و 
توانستند بازی باخته را بازگردانند. وی درباره داربی 79 
و شکست استقلال در این بازی نیز گفت:  درباره داربی 
می توانم بگویم این بازی کیفیت فنی داشت، چرا که 
با برد و باخت همراه بود حتی هواداران دو تیم تاکید 
می کردند بازی برد و باخت داشته باشد. امیر قلعه نویی 
بعد از بازی گفت که استقلال از روی شکم سیری بازی 
کرده است. هر چند معتقدم آنها می توانستند با تغییر 
تاکتیکی از فش��ار ایجاد ش��ده در بازی خارج شوند و 
شرایط بازی را حفظ کنند. سرمربی نفت تهران با تاکید 
بر اینکه داربی استقلال و پرسپولیس مهم ترین بازی 
سال کش��ور است، گفت:  اگر استقلال در جام حذفی 
می برد، مردم این شانس را داشتند که یک داربی بهتر 

را ببینند. 

در حالي قرار اس��ت اعضاي 
روز  اس��تقلال  کادرفن��ي 
اعضاي هیات  با  یکش��نبه 
باش��گاه جلسه  این  مدیره 
برگ��زار کنن��د ک��ه گفته 
اس��ت  ممک��ن  مي  ش��ود 
خروجي این جلس��ه منجر به برکناري امیر قلعه نویي از 
سرمربیگري استقلال شود. قلعه نویی فصل کابوس واری 
را س��پری می کند، او از 8 ب��ازی آخر لیگ برتر 6 امتیاز 
گرفته، داربی را باخته و جام حذفی را هم برابر ذوب آهن 
از دست داده است. همه اینها می تواند دلیل قانع کننده ای 
برای برکناری سرمربی استقلال باشد. پندار توفیقی، عضو 
هیات مدیره اس��تقلال که 10درص��د از هزینه های این 
باشگاه را تقبل کرده است، در این باره گفت: طبیعی است 
که از نتایج اس��تقلال راضی نباشیم. هر آدمی هم جای 
ما باش��د نمی تواند از نتیجه های استقلال در این فصل 
رضایت داشته باشد. صحبت من این است که نارضایتی 
ما یک مساله کاملا طبیعی اس��ت. او درباره جلسه روز 
یکش��نبه هیات مدیره با اعضای کادرفنی استقلال هم 
گفت: در این جلس��ه همه چیز مشخص می شود. تا آن 
روز هم��ه ما فرصت داریم فکر کنیم و ببینیم مش��کل 
استقلال چیست. قطعا در این فاصله کادرفنی هم باید 
بنش��یند و دلیل ناکامی استقلال را واکاوی کند. باید به 
نتیجه قانع کننده ای برس��یم و اگر قرار بود کادرفنی به 
کارش��ان ادامه دهند، بدانیم که از آنها چه می خواهیم. 
بهرام افش��ارزاده در پایان بازی ب��ا ذوب آهن انتقادهای 
تندی علیه سرمربی استقلال کرده بود و مدعی شده بود 
مدت هاست به امیر قلعه نویی گفته تیم مشکل بدنی دارد. 
حرف های افش��ارزاده را پندار توفیقی هم تایید می کند: 
افشارزاده یکی از بزرگ ترین مدیران ورزشی ایران است 

و اگر حرفی می زند بی تردید استدلالی پشت آن است.

اولتیماتوم به قلعه نوییمنصوریان: استقلال وارد چالش شدهطباطبایی: بن بست تاکتیکی استقلال روشن: باید به قلعه نویی تبریک گفت!

انتخاب هاش��م بیک زاده به عنوان پنالتي زن اول 
استقلال اتفاق عجیبي بود. بیک زاده که هفته خوبي 
را پشت س��ر نگذاش��ته بود و در این بازي هم روي 
گل اول ذوب آهن مقصر به نظر مي  رسید، برخلاف 
انتظار همه طرفداران استقلال براي زدن پنالتي اول 
تیم نامزد شد و این پنالتي را به آسمان کوبید. پنالتی 
هاش��م یاد ضربه عجیب و غریب س��رخیو راموس، 
مدافع رئال مادرید در بازی نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
اروپ��ا را در 3فصل پیش زنده کرد؛ زمانی که راموس 
بعد از ضربه ای که به آس��مان کوبید، مورد تمسخر 
نش��ریات و هواداران فوتبال قرار گرفت. بیک زاده هم 
پنالتی مشابهی را به س��مت دروازه ذوب آهن زد اما 
موضوع اصلی این است که چگونه این اتفاق رخ داده 

و اساس��ا چرا بیک زاده برای این پنالتی انتخاب شد، 
بازیکنی که س��ابقه نداشته در استقلال پنالتی بزند. 
یکی از اعضای کادرفنی استقلال می گوید: بیک زاده 
انتخاب از سر ناچاری کادرفنی بود چون هیچ بازیکن 
دیگری حاضر نشد برای زدن ضربه پنالتی داوطلب 
ش��ود. ما به بیک زاده امیدوار بودیم اما وقتی پنالتی 
به هدر رفت، تاثیرش را روی امید ابراهیمی گذاشت 
و دیدید پنالتی زن تیم ما ضربه اش توسط دروازه بان 
دفع شد. انتخاب آرش برهانی به عنوان پنالتی زن سوم 
هم به همین دلیل بوده، اینکه با وجود خطاهای قبلی 
برهانی در زدن ضربات پنالتی کادرفنی بالاجبار او را 
برای پنالتی زدن پشت توپ می فرستد چون داوطلب 

زیادی در تیم وجود نداشته است.

یک راز بزرگ در اردوي استقلال

چرا هاشم و برهاني پنالتي زدند؟

لیدرها اصلی ترین عامل جدایی تیموریان از استقلال

آندو به تراکتور می رود؟


